

Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 06/05-2024 kl 18:30

Lokation: NS klubhus

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Jens Jørgen Ørris (suppleant)

Dagsorden for mødet

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
 - a. @Peter checker med sejlertøj fra klarup
 - b. @Morten og @Per får sat en facebookgruppe og markedsføring op til sejlerskole.
 - c. @Morten opdeterer hjemmeside med nye titler
 - d. @Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem så vi kan se hvad der er smart for at kunne styre varmen. Kurt og Jens vil gerne være med.
 - e. @Kurt checker om vi kan lave en fælles arbejdsdag med havnen 25. maj så vi kan lave en jollebro
 - f. @Morten laver et opslag - 9 til rundstykker og der er frokost. Og det er kl 9.
 - g. @Kurt checker med jollehavnen om vi kan være lidt med.
 - h. @Kurt og @Jesper skaffer et skab til redningsveste - Vi har fået pengene - skabet skal stadig bare købes. Vi har også nogle veste - @Jesper finder på noget med et klistermærke
 - i. @Alle - skal vi på en bestyrelsestur og er der noget vi gider ?
 - j. @Morten checker med klubmodul og lave om til "de støtter os"
 - k. @Morten laver en jobbørs på hjemmesiden
3. Nyt fra formanden
 - a. Nyt udvalg - turudvalget ved Lars Poulsen og Vibeke tur til ejerslev den 15 juni
 - b. Status på Arbejdsdag
 - i. opgaveliste - phs
 - ii. materialer til dagen - alle
 - c. Møde med vennernes bestyrelse ... fik lavet en aftale med formanden / kvinden for vennerne om et fælles bestyrelsesmøde. Håber vi har dato for mødet den 06
 - d. opsang fra Havnefoden om oprydning
4. Kasserer / Økonomi
5. Driftsudvalg
6. PR / Kommunikation / Hjemmeside
 - a. Alle medlemmer, der skal betale noget kontingent er oprettet - men der skal kobles kontingent på dem
 - b. Lars BA og Bo er koplet på onsdagssejlads - spændende hvordan det går med at styre et hold
 - c. Indhold til hjemmesiden - kom gerne med (konkrete) forslag og billeder
7. Ungdomsudvalg
8. Sejladsudvalg
9. Sejlerskole
10. Evt
 - a. PHS: der er en lille historie om i tirsdag på fjorden ... ikke helt godt men det endte godt og lærer er det er vigtig med båd i vandet her først på sæson
 - b. Næste møde d. 3. juni kl. 18:30

Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i det nedenstående.

@Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem så vi kan se hvad der er smart for at kunne styre varmen. Kurt og Jens vil gerne være med.

@Peter checker med Per om vi kan lave et sæt nye jakker til ungdomstrænere.

@Kurt og @Jesper skaffer et skab til redningsveste - Vi har fået pengene - skabet skal stadig bare købes. Vi har også nogle veste - @Jesper finder på noget med et klistermærke

@Morten laver en jobbørs på hjemmesiden

@Peter kommer med forslag til en dag vi kan mødes med Vennernes bestyrelse

@Kurt bestiller en påhængsmotorlås til pælebåden

@Gunnar sørger for morgenmad til arbejdsdagen

@Morten og @Jesper finder ud noget med at få et medlemsskab på de, der er oprettet

Referat af mødebeslutninger

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
 - a. Godkendt.
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
 - a. @Peter checker med sejlertøj fra klarup.
 - i. Det er dyrt, men vi lægger det nok ind under de selvstyrende grupper.
 - b. @Morten og @Per får sat en facebookgruppe og markedsføring op til sejlerekole.
 - i. Facebookgruppe er lavet, men der mangler indhold. Work in progress.
 - ii. Vi ser om ikke vi kan få en IB eller LBA tager noget info med over til havnens dag.
 - c. @Morten opdaterer hjemmeside med nye titler
 - i. Er opdateret
 - d. @Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem så vi kan se hvad der er smart for at kunne styre varmen. Kurt og Jens vil gerne være med.
 - i. Gentages
 - e. @Kurt checker om vi kan lave en fælles arbejdsdag med havnen 25. maj så vi kan lave en jollebro
 - i. Det kommer til at ske. Kurt og Peter tager til møde med de andre fra havnens dag. Vi kommer derover med et par sejlbåde. Det vil være fedt at få en motorbåd derover.
 - f. @Morten laver et opslag - 9 til rundstykker og der er frokost. Og det er kl 9.
 - i. Den er lagt op. Vi laver en plan på bestyrelsesmødet lige inden.
 - g. @Kurt checker med jollehavnen om vi kan være lidt med.
 - h. @Kurt og @Jesper skaffer et skab til redningsveste - Vi har fået pengene - skabet skal stadig bare købes. Vi har også nogle veste - @Jesper finder på noget med et klistermærke
 - i. Genudsendes
 - i. @Alle - skal vi på en bestyrelsestur og er der noget vi gider ?
 - j. @Morten checker med klubmodul og lave om til "de støtter os"
 - i. Det er rettet - hvem skal med som sponsorer
 - k. @Morten laver en jobbørs på hjemmesiden
 - i. genudsendes
3. Nyt fra formanden
 - a. Nyt udvalg - turudvalget ved Lars Poulsen og Vibeke tur til ejerslev den 15 juni . Det er mega fedt og måske kan stafetten gives videre.
 - b. Status på Arbejdsdag
 - i. opgaveliste - phs
 - ii. materialer til dagen - alle
 1. Vi har prioriteret arbejdsopgaver til arbejdsdagen - se skema vedlagt
 2. Hvem kommer:
 - a. Kurt, Peter, Jesper, Gunnar, Jens, Per
 3. Morgenmad: Gunnar køber ind til det

Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

- c. Møde med vennernes bestyrelse ... fik lavet en aftale med formanden / kvinden for vennerne om et fælles bestyrelsesmøde. Peter kommer med forslag til en dag
 - d. opsang fra Havnefoden om oprydning.
 - i. Vi har sat på arbejdsdagen at der ryddes op i sejlklubbens ting.
4. Kasserer / Økonomi
- a. Pt. står der 240.000 på kontoen - der er ret mange udgifter i april til bl.a. Dansk sejlunion.
 - b. Kommunen skylder for pæle fra sidst, men trods forsøg for kontakt får vi ikke svar. Vi sigter efter en anden indgang
5. Driftsudvalg
6. PR / Kommunikation / Hjemmeside
- a. Alle medlemmer, der skal betale noget kontingent er oprettet - men der skal kobles kontingent på dem. @Morten og @Jesper finder ud noget.
 - b. Lars BA og Bo er koblet på onsdagssejlads - spændende hvordan det går med at styre et hold
 - c. Indhold til hjemmesiden - kom gerne med (konkrete) forslag og billeder
7. Ungdomsudvalg
- a. Ungdomsafdelingen hænger lidt i en tynd tråd. Der er seriøst mangel på trænere, krabbeklubben er ikke aktiv.
 - b. Kontingent - vi laver sådan, at unge trænere ikke betaler kontingent.
8. Sejladsudvalg
- a. Vi har hørt at alt er godt.
9. Sejlerekole
- a. Vi skal have nogle kursister. Der er enkelte nye i havnen vi kan henvende os til og ellers må vi lave lidt larm i forskellige bygrupper.
10. Evt
- a. PHS: der er en lille historie om i tirsdag på fjorden ... ikke helt godt men det endte godt og lærer er det er vigtig med båd i vandet her først på sæson
 - b. Elsie vil meget gerne have en støvsuger til rengøringen. Den skal bare købes.
 - c. Bestyrelsestur: Klubkonferencen i November og ellers måske en klub der ligner os evt Virksund.
 - d. Næste møde d. 3. juni kl. 18:30.

